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CONSELL DE DISTRICTE 
  
SESSIÓ ORDINÀRIA DE 7 DE MARÇ DE 2024 
  
ACTA 
  
A Saló de Plens del Districte, el 7 de març de 2024, s’hi reuneix el Consell de Districte, 
en sessió ordinària, sota la presidència del Regidor Im. Sr. Marc Serra Solé. Hi 
concorren la Regidora del Districte Ima. Sra. Raquel Gil Eiroá, els Regidors adscrits Ima. 
Sra. Neus Munté Fernández i Im. Sr. Juan Bautista Milián Querol i les Sres. i els Srs. 
Conselleres/Consellers del Districte: Nuria Pey de la Iglesia, Albert Deusedes Perelló, 
Maria Conesa Gallego, Manuel Ferrando Bernal, Eudosio Gutiérrez García, Georgina 
Lázaro Fontanet, Jofre Mont Geli, Laura Cuadrado Agell, Albert Torelló Pérez, Carolina 
López García, Ana María Trapero Salvador, Ancor Mesa Méndez, Jorge Arley Trujillo Gil, 
Ana Sans Segura, Josep Joaquim Pérez Calvo, Francesc Almacelles Subies, Verònica 
Vives García, José Antonio Calleja Clavero i Miguel Martínez Velasco, assistits pel 
Secretari delegat, el Juan Carlos Parejo Perogil, que certifica. 
  
 Constatada l'existència de quòrum legal, la Presidència obre la sessió a les 18.05 h. 
 
A) Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
Es dona per llegida l’acta de la sessió ordinària de 12 de desembre de 2023 del plenari 
del Consell de Districte, l’esborrany de les quals ha estat tramès a tots els membres del 
Consell; i S’APROVA 
 
B) Part Informativa 
  
a) Despatx d'ofici. 
 

Intervé el Sr. Regidor President. 

El Consell se’n assabenta. 

 

b) Informe de la Regidora. 
 

La Regidora del Districte presenta el punt de l’ordre del dia. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Georgina Lázaro Fontanet i Ancor Mesa Méndez. 

 
C) Part decisòria / Executiva 
 
a) Propostes d'acord 
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1. –  (s/n) EMETRE INFORME PRECEPTIU sobre el pressupost municipal corresponent a 

l’exercici 2024.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia la Regidora del Districte. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Georgina Lázaro Fontanet i Carolina López García. 

  
Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya i Esquerra Republicana, 
desfavorable de Junts per Catalunya, Partit Popular i VOX i l'abstenció de Barcelona 
en Comú. 
  
INFORMADA FAVORABLEMENT 
  

2. –  (s/n) EMETRE INFORME PRECEPTIU sobre el pressupost del Districte corresponent a 
l’exercici 2024.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia la Regidora del Districte. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero , Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Georgina Lázaro Fontanet i Carolina López García. 

  
Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya i Esquerra Republicana, 
desfavorable de Junts per Catalunya i VOX i l'abstenció de Barcelona en Comú i Partit 
Popular. 
  
INFORMADA FAVORABLEMENT 
  

3. –  (23PL17024) EMETRE INFORME PRECEPTIU sobre la Modificació Puntual del Pla de 
Millora Urbana per a la reordenació de l’antic complex de la SEAT i el CEIP Ramon 
Casas situats entre els carrers de l’Energia, del Bronze, de l’Alumini i carretera del Prat, 
d’iniciativa pública, promogut per l’Institut de Barcelona Esports.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Eudosio Gutiérrez Garcia. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Albert Torelló Pérez i Ana María Trapero Salvador. 
  
Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya, Barcelona en Comú, Junts 
per Catalunya, Esquerra Republicana, Partit Popular i VOX. 
  
INFORMADA FAVORABLEMENT 
  

4. –  (s/n) EMETRE INFORME PRECEPTIU sobre la denominació de plaça del Canal de la 
Infanta per a l’espai ubicat entre el carrer dels Alts Forns i de la Mare de Déu de Port, 
Districte de Sants-Montjuïc.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, 
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Francesc Almacelles Subies, Laura Cuadrado Adell i Jorge Arley Trujillo Gil.  
 
 Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya, Barcelona en Comú, Junts 
per Catalunya, Esquerra Republicana, Partit Popular i VOX. 
  
INFORMADA FAVORABLEMENT 
  

5. –  (s/n) APROVAR la proposta de reglament de funcionament del Consell Sectorial de 
Drets Socials i Habitatge.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia la Consellera: Maria Conesa Gallego. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, 

Francesc Almacelles Subies, Jofre Mont Geli Ana Sans Segura. 
  
Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya, Barcelona en Comú, Junts 
per Catalunya, Esquerra Republicana i Partit Popular i l'abstenció de VOX. 
  
INFORMADA FAVORABLEMENT 
  

6. –  (s/n) APROVAR I ACORDAR ELEVAR la proposta de candidats a la Medalla d’Honor de 
Barcelona de 2024, de caràcter individual per la senyora Lluïsa Erill Abajés i de caràcter 
col·lectiu a l’APA Poble-sec.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, 

Verònica Vives García, Georgina Lázaro Fontanet i Ancor Mesa Mendez. 
  
Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya, Barcelona en Comú, Junts 
per Catalunya, Esquerra Republicana, Partit Popular i VOX. 
  
INFORMADA FAVORABLEMENT 
  
D) Part d'impuls i control 
 
a) Proposicions / Declaracions de Grup 
  
Del Grup Municipal Barcelona en Comú: 
  

1. –  (M2327 D3/11) El Consell Plenari del Districte de Sants-Montjuïc acorda:Sol·licitar la 
reobertura de l’Oficina d’Atenció Ciutadana (OAC) a la Marina i el restabliment de 
l’atenció personal al barri, estudiant la seva ampliació i extensió horària ja sigui al 
mateix espai on estava a la Pepita Casanellas o al Centre d’Atenció Integral. 
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Ancor Mesa Mendez. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, 

Francesc Almacelles Subies, Albert Torelló Pérez i Eudosio Gutiérrez García. 
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Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya, Barcelona en Comú, Junts 
per Catalunya, Esquerra Republicana, Partit Popular i VOX. 
  
APROVADA 
  
Del Grup Municipal Junts per Catalunya: 
  

2. –  (M2327 D3/12) El Consell Plenari del Districte de Sants-Montjuïc acorda: 1. Reprendre 
els treballs fets fins ara, d’acord amb els estudis previs de programació realitzats per 
l’Ajuntament el 2022, per tal que Can Climent, amb la seva rehabilitació i construcció 
d’un edifici annex, esdevingui un nou equipament del barri on hi tinguin cabuda 
diferents associacions de cultura popular, en una zona on falten equipaments d’ús 
social i veïnal. Aquest espai ha de permetre solucionar la manca d’espais de reunió, 
d’assaig i d’emmagatzematge que pateixen diverses associacions del costat nord del 
barri de Sants.   2. Incloure el projecte de remodelació de Can Climent al Pla 
d’inversions Municipals i al Pla d’Actuació de Districte, per tal que en aquesta 
legislatura es puguin presentar a licitació el concurs del projecte d’arquitectura i el 
d’edificació. I, posteriorment, començar les obres en un futur proper tot seguint el 
projecte treballat conjuntament amb tots els agents que han intervingut fins al 
moment.   3. Crear un grup de treball mixt entre polítics, tècnics i representants de les 
associacions que en seran usuàries. Les trobades seran mensuals, amb l’objectiu de 
concretar el projecte i fer-ne un seguiment acurat.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia la Consellera: Georgina Lázaro Fontanet, que cedeix 

part del seu temps al ciutadà Roger Estivill Cos, en representació dels Castellers de 

Sants . 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Josep 

Joaquim Pérez Calvo, Jorge Arley Trujillo Gil i Maria Conesa Gallego. 
  
Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya, Barcelona en Comú, Junts 
per Catalunya, Esquerra Republicana i Partit Popular i l'abstenció de VOX. 
  
APROVADA 
  
Del Grup Municipal Esquerra Republicana: 
  

3. –  (M2327 D3/5) Que el Districte, conjuntament amb l’Institut de Cultura de Barcelona, 
elabori un estudi sobre la viabilitat tècnica, jurídica i econòmica de la incorporació de 
l’habitatge i la resta del llegat al patrimoni cultural públic del districte de Sants-
Montjuïc i del seu posterior l’ús social.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Francesc Almacelles Subies. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, José Antonio Calleja Clavero, Jofre 

Mont Geli, Jorge Arley Trujillo Gil i Maria Conesa Gallego. 
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Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya, Barcelona en Comú, Junts 
per Catalunya, Esquerra Republicana i Partit Popular i desfavorable de VOX. 
  
APROVADA 
  
Del Grup Municipal Partit Popular: 
  

4. –  (M2327 D3/17) Que el govern municipal del Districte de Sants-Montjuïc desenvolupi 
les següents mesures al barri de Font de la Guatlla : 1.- Inversió detallada i 
calendaritzada en el Pla d´Inversions Municipals de les actuacions previstes per aquest 
mandat. 2.- Que totes les actuacions que es realitzin siguin consensuades amb el 
veïnat. 3.- Que es recuperi la masia de Can Cervera. 4- Que es consensui amb els veïns 
el lloc per fer el futur equipament previst als carrers Begònia i Hortènsia. 5.- Que es 
cerquin fòrmules per poder tirar endavant la regeneració del Turó. 6.- Cercar solucions 
a la millor mobilitat i connectivitat del barri, amb un bus de barri. 7.- Continuar 
treballant la prevenció i control del soroll I dels botellots, així com una major presència 
de Guàrdia Urbana. 8.- Tirar endavant al Pla d´Inversions Municipal la rehabilitació de 
la Casa de la Premsa. 9.- Que els veïns i veïnes puguin anar al CAP de la Bordeta en 
comptes al del carrer Manso.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: José Antonio Calleja Clavero. 

Intervenen els Consellers: Miguel Martínez Velasco, Verònica Vives García, Laura 

Cuadrado Adell, Ana María Trapero Salvador i Maria Conesa Gallego. 
  
Votació favorable de Partit dels Socialistes de Catalunya, Barcelona en Comú, Junts 
per Catalunya, Partit Popular i VOX i l'abstenció d'Esquerra Republicana. 
  
APROVADA 
  
Del Grup Municipal VOX: 
  

5. –  (M2327 D3/1) Solicitar al Gobierno del distrito que inste al Gobierno Municipal a la 
creación de una nueva unidad de la Guardia Urbana especializada en el metro que se 
coordine con los Mossos d'Esquadra y los vigilantes de TMB y que esté dotada de todos 
los recursos necesarios.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Miguel Martínez Velasco que cedeix part 

del seu temps a la ciutadana Eliana Guererro Tetay. 

Intervenen els Consellers: José Antonio Calleja Clavero, Verònica Vives Garcia, Jofre 

Mont Geli, Ana Sans Segura i Nuria Pey de la Iglesia. 

  
Votació favorable de Partit Popular i VOX i desfavorable de Partit dels Socialistes de 
Catalunya, Barcelona en Comú, Junts per Catalunya i Esquerra Republicana. 
  
NO APROVADA 
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b) Precs 
  
Del Grup Municipal Barcelona en Comú: 
  

1. –  (M2327 D3/9) Que el Districte de Sants-Montjuïc garanteixi la posada en funcionament 
de l’aula ambiental del districte a la guingueta dels Jardins Joan Prats, aportant els 
recursos necessaris per començar l’activitat en un termini màxim de 7 mesos, atenent 
a la demanda de les entitats del barri que lluiten contra l’emergència climàtica, les 
escoles i les famílies que fan servir habitualment l’espai. 
 

Presenta el punt de l’ordre del dia la Consellera: Carolina López García. 

Respon el Conseller: Manuel Ferrando Bernal. 
  
ACCEPTAT AMB MODIFICACIONS 
  

2. –  (M2327 D3/10) Que el Govern de Districte sol·liciti a l’Institut de Mercats de Barcelona 
l’elaboració durant l’any 2024 d’un Pla de Futur per al Mercat d’Hostafrancs amb la 
participació dels paradistes i l’Associació de Comerciants de Creu Coberta que asseguri 
les reformes necessàries a l’edifici del Mercat, evitant situacions de trasllat que puguin 
perjudicar l’activitat comercial dels paradistes. 
 

Presenta el punt de l’ordre del dia la Consellera: Ana María Trapero Salvador que cedeix 

part del seu temps al ciutadà Joaquim Mariné Warbing, president de l’Associació de 

Venedors del Mercat d’Hostafrancs. 

Respon el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 
  
ACCEPTAT 
  
Del Grup Municipal Junts per Catalunya: 
  

3. –  (M2327 D3/14) Sol·licitem que el govern municipal exposi les mesures concretes 
previstes per abordar les preocupacions del veïnat del carrer Mossèn Amadeu Oller i 
en cas d'existir, també demanem informació sobre qualsevol alternativa o proposta 
considerada que pugui afectar el pla urbanístic i l'endarreriment d'obres.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia la Consellera: Laura Cuadrado Adell. 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 
  
ACCEPTAT 
  

4. –  (M2327 D3/13) Que se’ns informi de la situació en què es troba la MPGM del carrer 
Juan de Sada i el seu entorn, de quin és el capteniment del govern en relació a la 
mateixa i de quines han estat les gestions que s’han desenvolupat durant el present 
mandat amb els veïns i la resta d’agents implicats per a la seva execució o modificació.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Jofre Mont Geli. 

Respon el Conseller: Albert Deusedes Perelló. 
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ACCEPTAT 
  
Del Grup Municipal Esquerra Republicana: 
  

5. –  (M2327 D3/6) Que el govern del districte de Sants-Montjuïc doni inici en el termini 
d'un any als tràmits per tal de procedir a la redacció del Projecte Bàsic de l’Espai 
Diputació per a la construcció dels tres edificis descrits a la fitxa de nous equipaments 
de proximitat per al foment de la trobada intergeneracional denominada 01.04. Àmbit 
Diputació: Casal Gent Gran, Escola Bressol Municipal i espais per entitats, datat a Maig 
de 2019 i aprovat dintre del Pla d’Equipaments de la Zona Centre de Sants-Montjuïc. 
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Josep Joaquim Pérez Calvo. 

Respon el Conseller: Manuel Ferrando Bernal. 
  
ACCEPTAT AMB MODIFICACIONS 
  

6. –  (M2327 D3/7) Que el govern del districte de Sants-Montjuïc es comprometi a dur a 
terme una actuació coordinada amb serveis socials, guàrdia urbana i equips de neteja, 
per tal que posteriorment es faci el tancament de l'espai, coincidint amb l'horari del 
parc.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia la Consellera: Verònica Vives García. 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 
  
ACCEPTAT 
  
Del Grup Municipal Partit Popular: 
  

7. –  (M2327 D3/15) PREC   Que s´incrementi la vigilància i el manteniment als Jardins de la 
Rambla de Sants per prevenir i evitar situacions d´inseguretat i incivisme amb diferents 
accions : 1.- Increment de vigilància amb més Guàrdia Urbana i Mossos d´Esquadra 2.- 
Més cura dels ascensors i escales mecàniques i el seu manteniment. 3.- Més i millor 
manteniment de l´estructura i altres elements del calaix, amb la neteja dels graffitis. 4.- 
Més neteja de la brutícia i de les zones amb insalubritat. 5.- Que es posi en 
funcionament l´ascensor del carrer Antoni Capmany. 6.- Que es posin en funcionament 
les càmeres de seguretat ubicades al costat de les escales mecàniques tornin a 
funcionar. 
  
Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Jose Antonio Calleja Clavero. 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 
  
ACCEPTAT 
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Del Grup Municipal VOX: 
  

8. –  (M2327 D3/2) Solicitamos al gobierno del distrito que inste al Gobierno Municipal a la 
creación de un plan especial en el Parque de la Montaña de Montjuïc para eliminar a la 
oruga procesionaria del pino, antes de que se convierta en una plaga y pueda ser un 
problema para los árboles y de salud pública.  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Miguel Martínez Velasco. 

Respon el Conseller: Manuel Ferrando Bernal. 
  
NO ACCEPTAT 
  
c) Preguntes 
  
Del Grup Municipal Partit Popular: 
  

1. –  (M2327 D3/16) PREGUNTA ¿ Què està fent el govern municipal del Districte de Sants-
Montjuïc per tal de millorar les freqüències de pas dels autobusos H16, H12 i 109, els 
caps de setmana, així com millorar la del 23 i la connexió amb la muntanya de 
Montjuïc, quin calendari n´hi ha per part de la Generalitat per posar en funcionament 
la parada de metro de la L-10 sud, de Motors, quina és la previsió de la connexió del 
Pas del Morrot amb Drassanes amb bus i s´hi s´estudiarà la perllongació de la línia 
H14?. 
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: José Antonio Calleja Clavero. 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 
  
ES DÓNA PER TRACTADA 
  
Del Grup Municipal VOX: 
  

2. –  (M2327 D3/3) ¿Cuál es el coste económico total del 'Obrim Carrers' en el distrito de 
Sants-Montjuïc desde que se inició?  
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Miguel Martínez Velasco. 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 
  
ES DÓNA PER TRACTADA 
  
d) Seguiment Precs 
  
Del Grup Municipal Esquerra Republicana: 
  

1. –  (M2327 D3/4) DEMANDA DE SEGUIMENT DE PREC   Que el govern informi de l’estat en 
què es troba la proposició feta pel grup municipal d’ERC acceptada i aprovada al 
plenari d’octubre de 2023 en els següents termes: “Que el govern del Districte de 
Sants-Montjuïc informi i publiqui el calendari previst actualitzat per a dur a terme la 
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reforma de l’avinguda Madrid, tot incloent la informació i documentació relativa a 
l’avantprojecte i projecte executiu.” 
 

Presenta el punt de l’ordre del dia el Conseller: Josep Joaquim Pérez Calvo. 

Respon la Consellera: Nuria Pey de la Iglesia. 
 
ES DÓNA PER TRACTAT 
   
D) Declaracions Institucionals 
 

2. - Proposició Declaració Institucional Avui, 8 de març, Dia Internacional de les Dones, des 
de l’Ajuntament de Barcelona volem declarar el nostre compromís ferm per dedicar 
tots els esforços i recursos necessaris per avançar la igualtat entre dones i homes. 
Sabem que hem treballat molt, però encara hem de fer-ho molt més, amb la implicació 
també dels altres governs locals, la Generalitat de Catalunya i l’Estat. Com a 
Ajuntament, volem continuar avançant amb polítiques feministes innovadores i 
transformadores. Per això, ens comprometem a: -        Treballar de manera contínua i 
actualitzada les polítiques públiques tenint en compte la veu i la realitat quotidiana de 
les dones i entitats de la ciutat (sempre des de la seva diversitat). -        Prioritzar 
mesures integrals, amb mirada interseccional, per lluitar contra la feminització de la 
pobresa i la precarietat, reivindicar el valor de les cures, així com aquelles que 
fomentin l’empoderament i l’accés als drets i la plena ciutadania de totes les dones des 
de la seva diversitat. -        Millorar i engegar polítiques per acabar amb les bretxes que 
afecten les dones en l’àmbit laboral i econòmic (com per exemple la bretxa salarial, la 
segregació vertical o l’horitzontal); apostar pel talent femení en tots els sectors 
productius punters; i abordar la manca de corresponsabilitat i el reconeixement del 
treball de cures, entre d’altres. -        Seguir impulsant accions formatives i diversos 
programes per fomentar la coeducació i la corresponsabilitat des de la primera 
infància, amb tots els agents educatius. Així mateix, continuar els programes de 
masculinitats igualitàries amb estratègies diferenciades per a infants, joves i adults, així 
com el programa Escoles per la Igualtat i la Diversitat. -         Vetllar per la millora 
constant de la coordinació i el treball del circuit contra les violències masclistes, així 
com de l’atenció psicològica i  l’assessorament laboral i jurídic, entre altres serveis; així 
com seguir aportant recursos, sempre posant al centre la defensa i promoció dels drets 
de les dones i infants. -        Reforçar el Pacte del Temps per tal d’impulsar un altre 
model d’organització del temps, consolidant l'estratègia de transversalitat de gènere 
amb mirada interseccional per promoure accions que facilitin una organització del 
temps més saludable, igualitària, eficient i sostenible a la ciutat.  
 

Dona lectura del punt de l’ordre del dia la Consellera: Maria Conesa Gallego. 
  
APROVADA AMB TEXT TRANSACCIONAT 
  
No havent-hi altres assumptes per tractar, la Presidència aixeca la sessió a les 21:35 
hores. 
 
 


